

《单词百科:hooligan是什么意思?hooligan怎么发音?hooligan的解释和用法》

英语单词hooligan是什么意思?hooligan怎么读?hooligan怎么发音?简答网为您整理了hooligan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hooligan怎么读

hooligan的读音:[hu:l g n]

hooligan的意思

1、n.小流氓，无赖;

hooligan的相关词组

1、football hooligan 足球流氓;

hooligan的近义词

- 1、bully v.欺负，恐吓;迫使;
- 2、criminal n.罪犯;
- 3、gangster n.匪徒，歹徒;流氓;恶棍;
- 4、hoodlum n.流氓，暴徒;
- 5、knave n.恶棍，无赖;(纸牌中的)杰克;

hooligan的双语例句

- 1、An Analysis on the Three Categories of Images " Hooligan ", 'secular " and " Bigot "

探寻者的历程--王朔作品中的“流氓”、“俗人”、“顽主”形象分析.

- 2、Bully! Hooligan! Beast! Let me go, let go!

混蛋！流氓！王八蛋！放开我，放开！

- 3、Not punishing these hooligan amounts to condoning their behavior.

不惩处这些无赖就意味着宽恕他们的行为.

- 4、Then It'shall be more significant, but the event of expelling hooligan foreigners should be excluded.

我觉得 就更有意义,但是你驱除老外这事不是.

- 5、Feng Boyi : Let's capture , say the report on the expelling of hooligan foreigners.

冯博 一:咱们就是截取.比如说驱除老外的报道.

- 6、The police put up barrier to prevent the football hooligan from damaging property.

防止观看足球的流氓破坏财产.

- 7、He struck the hooligan down with his fist.

他挥拳把那个流氓打倒.

- 8、He is the hooligan of this alley, do not offend him.

他是这条巷子里出了名的青皮,你可别惹他.

9、He was led astray by a hooligan.

他被一个流氓引上了邪路.

10、Tom is a hooligan and is trying to put the moves on the new secretary.

汤姆是个流氓,想方设法勾引新来的秘书.

11、The young hooligan is a fool for women.

那个小流氓十分好色.

12、What other types of trouble do you think Hooligan gets involved in?

您猜胡立根还制造了什么麻烦呀?

13、I am a football supporter and I have to often explain that I'm not one of the hooligan sort because we'll all get tarred with the same brush when there's trouble.

我是足球迷,经常要解释我不是那种足球流氓,因为一旦出事,我们就会被当成是一路货色.

14、He was really handsome, what a handsome hooligan he was.

他真的很帅,这个小流氓真是帅呆了.

15、The hooligan ended up dead in a car accident.

那个恶棍最后在一次车祸中丧命.

16、I know you are not a little hooligan, I know you are not.

我知道你不是小流氓,我知道你不是.

17、You are really a hooligan to do such a thing.

能办出这种事来,你真是个泼皮!

18、Thought short and thin, Jimmy walked into the stout hooligan.

虽然又矮又瘦,吉米却勇敢地冲向那粗壮的恶徒.

以上是简答网为您整理的hooligan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于hooligan的用法

、hooligan的释义、hooligan的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hooligan>

